

EXPLANATORY NOTES

PART I

Part I would implement the Ways and Means Motion to Amend the Income Tax Act (hereinafter called the "Income Tax Motion") tabled by the Minister of Finance in the House of Commons on December 7, 1983.

Clause 1: (1) This amendment, which adds the underlined words, would implement paragraph 1(1) of the Income Tax Motion.

Clause 2: (1) This amendment, which adds the underlined and sidelined words, is consequential on the new section 47.1 proposed in clause 18.

NOTES EXPLICATIVES

PARTIE I

La partie I donne effet à la Motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu (ci-après appelée la «Motion de l'impôt sur le revenu») déposée par le ministre des Finances à la Chambre des communes le 7 décembre 1983.

Article 1, (1). — Adjonction du passage souligné. Donne effet au paragraphe 1(1) de la Motion de l'impôt sur le revenu.

Article 2, (1). — Adjonction des passages soulignés et marqués d'un trait vertical. Découle du nouvel article 47.1 proposé par l'article 18.